
Зорана Михајловић: Ивица Дачић неће бити премијер. Ја сам генерално против коалиције са СПС-ом
уторак, 05 април 2022 11:18

 „Социјалисти су стајали са стране и палили патриотске ватре, а они су наши коалициони
партнери и ако држава донесе тешке одлуке које нису популарне, али су важне за
државу, онда треба те одлуке и да поштују”, сматра потпредседница Владе и чланица
Председништва СНС-а

  

Потпредседница Владе и чланица Председништва СНС Зорана Михајловић изјавила је
данас да очекује снажну, јаку и отворену Владу, да је потребно јединство, као и да
„Ивица Дачић неће бити премијер” и да је генерално против коалиције са СПС-ом.

  

„Не знам да ли ћу ја бити у Влади, али ми се чини да са сигурношћу могу рећи ко неће
бити премијер. Ивица Дачић неће бити премијер. Ја сам генерално против коалиције са
СПС-ом, мислим да се многи каче на леђа СНС-а и председника Вучића и дошло је време
да видимо ко је за и ко хоће да заједно ради у интересу земље, а ко само говори да је за
то, а ради другачије”, рекла је Михајловићева, пренео је Танјуг.

  

Право на славље, како каже она, има само председник Александар Вучић, јер је
направио историјски резултат.

 1 / 2



Зорана Михајловић: Ивица Дачић неће бити премијер. Ја сам генерално против коалиције са СПС-ом
уторак, 05 април 2022 11:18

  

„Два пута победити у првом кругу на директним изборима, и то са већим бројем гласова
други пут је историјски резултат”, навела је Михајловићева у саопштењу.

  

„Била сам на локалу, обилазила Србију, и мислим да бисмо ми као странка требало да
разговарамо да видимо шта се десило. Мислим да смо могли много боље, пре свега када
је реч о резултатима на парламентарним и београдским изборима. И даље смо најјача
странка у Скупштини, али желели смо више и требало би да разговарамо да видимо где
смо грешили и какву су нам поруку послали грађани”, рекла је она.

  

Потпредседница Владе и чланица Председништва СНС-а такође је рекла да су многе
странке на изборима злоупотребиле кризу у Украјини, а да су СНС и председник Вучић
доносили одлуке у интересу државе, а не странке.

  

„Многе странке су злоупотребиле осећај грађана Србије у односу на пријатељство са
Русијом. Док смо ми трпели ударце политичких противника, док су нас нападали и док
смо се борили, неки су гледали са стране”, сматра Михајловићева.

  

Што се тиче СПС-а, они се, како је рекла, радују, али нисам сигурна да су остварили
праву победу.

  

„Мислим да су стајали са стране и палили патриотске ватре, а они су наши коалициони
партнери и ако држава донесе тешке одлуке које нису популарне, али су важне за
државу, онда треба те одлуке и да поштују. За СНС је било једноставније да не
доносимо никакву одлуку у вези са ратом у Украјини и боље бисмо прошли, али гледали
смо интерес државе, а не странке. Због тога је председник Вучић и победио, јер људи
имају поверења у њега, знају да ће добро да размисли и да доноси одлуке мудро и
храбро”, рекла је она гостујући на Телевизији Хепи.

  

(Политика)
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